

**Embassy of India
Khartoum**

PRESS RELEASE

**Telephonic conversation between Prime Minister Modi and Prime
Minister of Ethiopia**

Prime Minister Shri Narendra Modi had a phone call today with H.E. Dr. Abiy Ahmed Ali, Prime Minister of the Federal Democratic Republic of Ethiopia.

The Prime Minister recalled the close ties between India and Ethiopia and the excellent development partnership between the two nations.

The two leaders discussed the domestic, regional and global challenges posed by the COVID-19 pandemic, and expressed solidarity with each other during the health crisis.

The Prime Minister assured Dr. Abiy Ahmed Ali of Indian support to Ethiopia, for ensuring supplies of essential medicines and ameliorating the economic impact of the pandemic.

The Prime Minister, on behalf of the people of India and on his own behalf, wished the people of Ethiopia success in the fight against Covid-19.

May 06, 2020

محادثة هاتفية بين رئيس الوزراء مودي ورئيس وزراء إثيوبيا

أجرى رئيس الوزراء شري ناريندرا مودي مكالمة هاتفية اليوم مع معالي السيد. د. أبي أحمد علي ، رئيس وزراء جمهورية إثيوبيا الديمقراطية الاتحادية

.وأشار رئيس الوزراء إلى العلاقات الوثيقة بين الهند وإثيوبيا والشراكة التنموية الممتازة بين البلدين

، وأعربا عن تضامنهما COVID-19 وناقش الزعيمان التحديات المحلية والإقليمية والعالمية التي يفرضها جائحة مع بعضهما البعض خلال الأزمة الصحية

وأكد رئيس الوزراء للدكتور أبي أحمد عليوف دعم الهند لإثيوبيا لضمان إمدادات الأدوية الأساسية وتخفيف الأثر الاقتصادي للجائحة

.Covid-19 تمنى رئيس الوزراء ، نيابة عن شعب الهند وباسمه ، لشعب إثيوبيا النجاح في المعركة ضد

مايو 06 2020

**